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Beste leden,

Met deze brief brengt de Raad van Advies (RvA) de Algemene Ledenvergadering (ALV) graag op de

hoogte van het advies van de RvA over het bestuur, het Herbegrotingsvoorstel en het voorstel

PR-protocol wijziging.

Inleiding

Binnen Studievereniging PAP heeft de RvA zoals de naam al zegt een adviserende rol. In het

Huishoudelijk Reglement is vastgelegd dat de Raad van Advies tenminste gevraagd en ongevraagd

advies geeft aan het bestuur op vele verschillende manieren. Daarbij geeft de RvA ook advies aan de

ALV over de algemene gang van zaken binnen de vereniging en de stukken zoals besproken op ALV’s.

De RvA licht de ALV per brief in over de bevindingen en inzichten met betrekking tot de officiële

documenten voorafgaand aan de ALV.

Puntsgewijs zullen de te bespreken stukken worden doorlopen en de algemene gang van zaken wordt

besproken.

Algemene gang van zaken

De RvA heeft de afgelopen periode uitgebreid samengewerkt met het bestuur. De uitval van de

coördinator extern is inmiddels even geleden en het bestuur is begonnen aan de laatste periode van

het verenigingsjaar. Er hebben meerdere algemene vergaderingen plaatsgevonden en er hebben extra

vergaderingen plaatsgevonden wanneer een van de twee partijen aangaf hier behoefte aan te hebben.

De RvA weet dat de periode rondom de HALV zwaar was, maar is van mening dat het bestuur zich

goed heeft herpakt. De bestuursleden hebben de taken en zaken van de coördinator extern goed

verdeeld en opgepakt en ze hebben zelfs met elkaar een nieuwe partner binnengesleept. De RvA heeft

eerder geadviseerd goed te kijken naar welke doelen voor dit verenigingsjaar nog haalbaar zijn en

eventueel nieuwe doelen te stellen. Het bestuur heeft dit advies opgevolgd en veel van deze (nieuwe)

doelen alsnog met elkaar bereikt.

De RvA en het bestuur vergaderen ongeveer een keer in de twee maanden. De opkomst van de

vergaderingen is tot nu toe telkens hoog geweest en de RvA ervaart dit als zeer positief.

De RvA is in het begin van de KB-periode minder betrokken geweest bij dit proces. Dit is besproken

met het bestuur en is daarna goed opgepakt, waardoor de RvA nu beter betrokken is bij de KB-periode

en het aankomende inwerkproces. Het bestuur heeft alle data rondom de KB-periode voortijdig

geprikt en op tijd gecommuniceerd met het KKB (kandidaats-kandidaatsbestuur). De RvA heeft echter

nog steeds het gevoel af en toe te moeten vragen naar de stand van zaken rondom de KB-periode,

maar heeft ook het gevoel dat het bestuur dit beter probeert op te pakken.De RvA heeft het volle

vertrouwen dat het inwerkproces goed zal verlopen. De RvA wil wel nog benadrukken dat ook de taken

en zaken van de coördinator extern goed moeten worden verdeeld en overgebracht. Aangezien deze

functie er het komende verenigingsjaar niet zal zijn en er dit verenigingsjaar geen coördinator extern

is die dit kan overdragen. Ook hier heeft de RvA vertrouwen in dat dit goed zal verlopen.

Stuk: Herbegrotingsvoorstel 2023-2024

De RvA heeft het concept van het Herbegrotingsvoorstel 2023-2024 op tijd ontvangen en daar een

mening en reacties op achtergelaten. De RvA is over het algemeen zeer tevreden over het document.

De RvA adviseerde bij de conceptversie dat er bij sommige posten een uitgebreidere toelichting

gegeven kon worden. Deze feedback is goed verwerkt en de toelichtingen zijn nu completer.

Daarnaast stonden hier en daar nog wat incorrecte bedragen, maar ook deze zijn aangepast.

De RvA vraagt zich af of de posten 'website beheer', 'Studiecie' en 'Sympocie' volledig gebruikt zullen

worden. De RvA wil benadrukken dat het bestuur erop blijft letten, dat de begrote bedragen voor deze

posten zo veel mogelijk uitgegeven zullen worden.

Daarnaast denkt de RvA niet dat het begrote bedrag voor de post 'Instagram' behaald zal worden. De

RvA adviseert het bestuur, zoals het bestuur zelf beschrijft, winst te behalen op andere posten van

sponsoring.

De RvA heeft kritisch gekeken naar het Herbegrotingsvoorstel. De RvA is van mening dat het te



herbegroten geld naar de juiste bestemmingen gaat. De RvA vraagt wel aan de ALV om kritisch te

kijken naar de bestemmingen van het te herbegroten geld.

Ten slotte vraagt de RvA zich nog wel af of het overige bedrag van €280,41 euro in de post 'ALV's' in

de tekst bij de toelichting correct is, aangezien er in de tabel een bedrag van €142,28 staat. Indien het

bedrag in de tekst klopt, dan is de RvA van mening dat er een deel herbegroot kan worden. Klopt het

bedrag in de tabel, dan gaat de RvA ervan uit dat dit volledig besteed is aan de KALV.

Samenvattend is de RvA meer dan tevreden over het Herbegrotingsvoorstel van 2023-2024.

Stuk: Voorstel PR-Protocol Wijziging 2023-2024

De RvA was in eerste instantie niet op de hoogte van het voorstel PR-Protocol Wijziging, maar dit is

snel veranderd en het bestuur heeft de RvA in korte tijd alsnog op de hoogte gebracht.

De RvA vindt het goed dat het bestuur kritisch kijkt naar alle officiële documenten van de vereniging

en zo ook het PR-Protocol heeft behandeld.

De RvA staat achter de wijzigingen die worden voorgesteld. De RvA vraagt zich echter wel af waarom

ervoor gekozen wordt om de sikkelvormige maan van het logo verplicht te stellen voor de leden. De

RvA wil daarom ook vragen wat de meningen zijn van de aanwezigen op deze ALV om tot een

democratisch besluit te komen.

Stuk: Wijziging Functieomschrijvingen

Ook van het stuk Wijziging Functieomschrijvingen was de RvA niet op de hoogte gebracht door het

bestuur. Dit document staat al meerdere jaren op de website onder 'officiële documenten'. De RvA wil

het bestuur echter adviseren om een wijziging van dit stuk niet te presenteren op de KALV en voor te

stellen aan de ALV om dit te verplaatsen. Bovendien is de RvA van mening dat dit niet een officieel

document moet zijn, aangezien de invulling van een functie vaak verandert. Als dit een officieel

document is, zal deze telkens op een ALV gepresenteerd moeten worden als er een wijzigingsvoorstel

is en dus ook goedgekeurd moet worden.

De hierboven beschreven bevindingen zijn kort beschreven. Natuurlijk beantwoorden we graag al

jullie vragen, wanneer de ALV deze nog heeft. Neem hiervoor contact op met Sanne Horeman,

voorzitter RvA, of met iemand anders van de RvA.

Wij hopen jullie bij deze voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

RvA 2023-2024

Sanne Horeman, Siebe Koers, Babette Roovers, Eva Harteveld, Marije Tuenter en Elske van der Ree.


